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Ajuntament d’Argentona

CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS

Acta número 3/2014

Esborrany de l’acta de la sessió ordinària celebrada pel Consell municipal d’esports en
data 17 de setembre de 2014.

A la vila d’Argentona, comarca del Maresme, el 17 de setembre de 2014 es reuneixen a
les dependències municipals de l’Ajuntament d’Argentona per tal de celebrar sessió
ordinària del Consell municipal d’esports els següents membres de la mateixa:

Sra. Montse Cervantes i Codina, Regidora d’esports i Presidenta del Consell
Sr. Albert Bravo i Castelló, Cap d’Instal·lacions Esportives

Sr. Adrià Arregui i Valdivieso, representant del Club Bàsquet Argentona
Sr. Antoni Rabassa i Españó, representant del Club de Futbol Argentona
Sr. Benito Rodríguez i Claverias, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d’Argentona
Sr. Domènec Casabella i Duran, representant dels Veterans/es de Bàsquet d’Argentona
Sr. Jordi Navarro i Costas, President del Club d’Agility Maresme
Sr. Leandre Bonet i Clemente, representant de l’Handbol Club Laietà Argentona
Sr. Ricardo Fernàndez i Vidal, President del Club Petanca Cros
Sr. Sergi Andrés i Cruz, President de l’Associació GymJang i Secretari del Club Esportiu
Crazy Jumpers
Sra. Carme Famadas i Soler, Presidenta dels Veterans/es de Bàsquet d’Argentona
Sra. Judith Espinalt i Brillas, representant del Patinatge Artístic Argentona
Sra. Núria Rus i Parera, representant del CE Boccia 360 Argentona

Sr. Joan Vera i Domínguez, representant del grup municipal l’Entesa
Sr. Josep Àrias i Duxans, representant del grup municipal ARGENTCAT
Sr. Juan Francisco Fragoso i Escribano, representant del grup municipal PP

Sr. Gil Mas i Julià, Director d’activitats esportives i Secretari del Consell

Excusen la seva presència:

Sr. Joan Puyo i Gatius, President de l’Handbol Club Argentona
Sr. Marc Molina i Sandoval, President de l’Handbol Club Laietà Argentona

Essent les 20:05 hores s’inicia la sessió amb el següent ordre del dia:

1. Aprovació de l’acta anterior

Conegut pels assistents l’esborrany de l’acta número 2/2014, de data 18 de juny de 2014,
s’aprova per unanimitat.
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2. Urgències

No se’n formula cap.

3. Precs i preguntes

Inicia aquest apartat de precs i preguntes la Sra. Montse Cervantes.

Primerament agraeix a tots els voluntaris que van participar a la Cursa i la Pedalada
popular la seva assistència:

Jordi Navarro
Iu Claus
Judit Espinalt
Jaume Espinalt
Blanca Batlle
Marina Duran
Maria Soler
Carme Famadas

Seguidament fa un repàs de les reparacions que s’han dut a terme al pavelló esportiu
municipal:

Arreglada la font d’aigua del pavelló.
Substitució de xarxes de bàsquet i futbol del pavelló.
Substitució de dues bombes de l’habitació de les calderes.
Revisió de tots els focus de la pista vella.

En aquest punt la Sra. Judith Espinalt comenta que encara en falla una.
Arreglada la boca d’incendis del pavelló vell per pèrdua d’aigua.
Arreglat el vidre de la porta d’emergència pavelló nou.
Reparació del tub de retorn de l’aigua calenta sanitària.

També fa un repàs de les intervencions que s’han dut a terme al camp esportiu municipal:

Acabat el mur perimetral de la carretera de Vilassar.
Substituïdes les planxes de ferro de les grades.
Substitució de dos sanitaris dels vestidors 2 i 3.
Obres de substitució de la gespa del camp previstes pel mes de desembre.
Substitució dels mòduls de vestidors per edifici prefabricat (3 vestidors).
Revisió de tots els focus de les torres (ara funcionen tots).
Canvi de totes les dutxes dels vestidors 1,2,3 i 4.
Arreglades 5 tapes de fibra de vidre del reg.

I finalment les reparacions dutes a terme a la zona exterior:

Cebat de la bomba d’aigua del dipòsit.
Canvi de xarxes de bàsquet i futbol de les pistes exteriors.
Arreglades les destrosses de Sant Joan (llums i intèrfon).

Finalment, la Sra. Montse Cervantes comenta que de totes aquestes intervencions, cal
diferenciar les reparacions per ús continuat i les que s’han hagut de fer per mal ús.
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Demana, una vegada més, la implicació de totes les entitats en el manteniment i cura de
les instal·lacions.

Seguidament dóna la paraula a les entitats.

El Sr. Adrià Arregui comenta que els dilluns, dimecres i divendres, a ¾ de 5 de la tarda, hi
ha molta activitat al pavelló esportiu municipal i que el conserge no dóna a l’abast. Al seu
entendre, hi ha un excés d’entitats i activitats.

La Sra. Montse Cervantes comenta que, sent conscient de la problemàtica, baixarà el
proper dilluns al pavelló esportiu municipal per veure-ho en primera persona.

Agafa la paraula el Sr. Leandre Bonet, el qual es presenta, i demana un millor repartiment
d’espais del pavelló esportiu municipal d’ara endavant. Al seu entendre, no s’ha fet de
manera equitativa.

La Sra. Montse Cervantes li respon que ara per ara aquests són els espais que tenim i
podem donar, que totes les entitats i clubs s’han d’adaptar amb el que podem oferir.

Cal tenir en compte que, per poder donar espais a l’Handbol Club Laietà Argentona ha
d’anar en detriment d’altres entitats, i això s’ha de fer a poc a poc, i any rere any.

Es recorda que per aquesta propera temporada s’ha habilitat un espai al magatzem 3 de la
pista nova per tal que aquesta entitat pugui guardar-hi el material.

A més, es dóna el vist-i-plau perquè pugui seguir compartint al xalet espai amb l’Escola
esportiva.

Sí que agrairia a totes les entitats que en dies de pluja es puguin reallotjar als equip que
estan fent entrenaments a l’exterior.

S’obre un petit debats sobre el tema.

Finalment, i per anar tancant el tema, la Sra. Montse Cervantes recorda també que els
equips de l’Escola esportiva fan l’activitat esportiva als exteriors de les escoles.

El Sr. Domènec Casabella exposa que el passat mes de març van demanar pista pel juliol,
i que finalment no la van poder fer servir. Demana que, en cas que no es pugui utilitzar,
se’ls avisi amb més antelació.

La Sra. Montse Cervantes comenta que té raó i demana disculpes, amb la baixa de l’Anna
Ma. Díaz no s’ha arribat a tot arreu.
Recorda, de cara a l’any vinent, que quan s’acabin els campus de juny tancarem les
instal·lacions esportives.

El Sr. Juan Francisco Fragoso pregunta què es farà amb la gespa vella del camp esportiu
municipal.

La Sra. Montse Cervantes respon que, de moment, guardar-la per veure si en un futur es
pot col·locar al camp de sauló exterior.
El Sr. Juan Francisco Fragoso també pregunta si es té previst pintar les línies de futbol
americà en la substitució de la gespa del camp esportiu municipal.
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La Sra. Montse Cervantes comenta que no. Explica que es va sol·licitar un croquis de com
quedaria el camp amb totes les línies pintades (futbol 11, futbol 7 i futbol americà) i que
hi havia una quantitat massa gran de línies.
El que sí que s’ha demanat és que les porteries de futbol americà siguin fixes.

I no havent-hi res més a tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió essent les
21:00 hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a Secretari, en certifico.

Vist i plau

La Presidenta El Secretari


